
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 107
van ANNICK DE RIDDER
datum: 11 oktober 2016

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Gesloten centra uitgeprocedeerde asielzoekers  -  Locaties

Volgens de krant Het Laatste Nieuws is staatssecretaris Theo Francken op zoek naar 
locaties voor gesloten centra, met het oog op het repatriëren van uitgeprocedeerde 
asielzoekers. Het zou gaan om de creatie van 1000 extra plaatsen, bovenop de huidige 
600. In Antwerpen zouden er gronden bekeken worden die in beheer zijn van de Vlaamse 
overheid. De burgemeester van Antwerpen is de komst van een nieuw gesloten centrum 
alvast gunstig gezind.

1. Heeft de minister reeds contact gehad met staatssecretaris Francken?

2. Heeft de zoektocht resultaten opgeleverd in Antwerpen? Zo ja, worden er binnen de 
administratie inderdaad havengronden bekeken? En zo ja, kan de minister meer 
details geven over de exacte ligging, of er verkoop dan wel verhuur/erfpacht 
overwogen wordt en binnen welke timing een en ander afgehandeld zou kunnen 
worden? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 107 van 11 oktober 2016
van ANNICK DE RIDDER

1. Er is contact geweest met staatsecretaris Francken en minister Jambon.

2. De Regie der Gebouwen onderzoekt verschillende locaties om een gesloten centrum 
te vestigen. Ze bekijken hierbij de haalbaarheid van de infrastructuurwerken, 
ontsluiting, aanleg nutsvoorzieningen, vergunbaarheid, … Enkele van deze locaties 
zijn gelegen op gronden in beheer bij mijn administratie.


